



HARRIET KRIJGH

Antonín Dvořák (1841 - 1904)

- [1] - [3] **Konzert für Violoncello und Orchester h-Moll, op. 104**
Concerto for cello and orchestra in B minor, Op. 104

Edward Elgar (1857 - 1934)

- [4] - [7] **Konzert für Violoncello und Orchester e-Moll, op. 85**
Concerto for cello and orchestra in E minor, Op. 85

HARRIET KRIJGH, *Violoncello / cello*
Tonkünstler-Orchester
MARTIN SIEGHART, *Dirigent / conductor*

Harriet Krijgh is one of today's most exciting and promising young cellists. Her grace and expressiveness touch her audiences as soon as she is on the concert platform. Her discography also comprises of six discs, all released by Capriccio in the last six years, featuring music by Kabalewski, Haydn, Brahms, Rachmaninov as well as several French composers. Krijgh is winner of numerous competitions. She was chosen "Rising Star" of by the European Concert Hall Organisation (ECHO) and was artistic director of the Utrecht Chamber Music Festival in 2017 and 2018. With the present CD she made a long-held wish come true and presents two of the most popular cello concertos by Dvorak and Elgar.

Harriet Krijgh ist eine der aufregendsten und vielversprechendsten Cellistinnen der Gegenwart. Ihr kantables und ausdrucksstarkes Spiel berührt und begeistert Publikum wie Presse gleichermaßen. Ihre umfangreiche Diskografie beinhaltet sechs CDs für das Label Capriccio, u. a. mit den Cellokonzerten von Kabalewski, Haydn, Brahms, Rachmaninov und französischen Komponisten. Harriet Krijgh ist Preisträgerin zahlreicher erster Preise bei internationalen Wettbewerben. Sie war „Rising Star“ der European Concert Hall Organisation (ECHO) und übernahm 2017 und 2018 von Janine Jansen die künstlerische Leitung des Internationalen Kammermusikfestivals in Utrecht. Mit der vorliegenden CD wagt Sie sich erstmals in den Olymp der wohl berühmtesten Cellokonzerte: mit der Aufnahme der Meisterwerke von Dvorak und Elgar geht für Sie auch ein lang gehegter Wunsch in Erfüllung.

Already Released:



Haydn: The Cello Concertos
C5139



Bruch · Bloch · Casals
C5222 1CD+Bonus DVD



Kabalevsky: Cello Concerto
C5366



The French Album
C5131



Rachmaninov
C5258



Brahms: Cello Sonatas
C5173